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Hans Nubé

Van: Jeroen Klaasse
Verzonden: woensdag 3 juni 2015 12:42
Aan: Hans Nubé
CC: Kai de Haan; Herman Berkhout
Onderwerp: Sportpasregeling

Beste Hans, 

 

De D66-fractie had afgelopen donderdag een vraag over de oorzaak van het verminderde verbruik van de 

sportpasregeling in 2014. Dit is in belangrijke mate te verklaren uit de nieuwe buurtsportcoachregeling met een 

vergelijkbaar aanbod. Een aantal verenigingen heeft van deze nieuwe regeling gebruik gemaakt en niet van de 

sportpasregeling. 

 

Vriendelijke groeten, 

Jeroen Klaasse 


